
            

 

    

 

 

 

 

 

Weert, 21 april 2019 

 

 

Geacht college van burgemeester en wethouders, 

 

 

Met verbazing heb ik kennis genomen van een bericht in Dagblad De Limburger van zaterdag 20 april 2019 over 

een weg langs de centrale zandwinning Weert. Hierin wordt er door fietsers melding van gemaakt dat er stukken 

ijzer en glas in de aangebrachte verharding zijn aangetroffen. Hiermee is de kans dat fietsers banden stuk rijden 

erg groot. Nog meer verbaasd was ik dat de gemeente akkoord gaat met het door Kuypers overhandigd certificaat 

dat de weg voldoet aan de norm. 

 

Vragen: 

Waarom gaat de gemeente akkoord met deze granulaatvoorziening als er een verhoogd risico op lekke banden 

kan ontstaan? 

 

Is er een norm voor de aanleg van verhardingen waar fietsers gebruik maken van dit soort fietspaden? 

 

Wat zijn de risico’s voor de stadstriatlon die eind mei plaatsvindt en waarbij veel sporters in deze omgeving zullen 

starten met hun wedstrijden? 

 

Is de gemeente voornemens dit nog eens goed te bekijken en ook voor de toekomst de normering voor deze 

paden aan te passen zodat het risico voor fietsers zo klein mogelijk wordt? 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Peter Kusters 

Fractie Weert Lokaal. 

 

 


